
Arbeidsgruppemøte Lederne Inst. og Hj.tj. 22.04.21 

Tilstede: Øystein Johansen, Elin Løvhaug, Inga-Lill Rønning, Toril Nyhus og Randi Bekkevoll 

 

Det er behov for å se på byggene, behovene og tjenestene som helhet. 

• Ekspedisjonen 

Må endres.  

->Hel vegg der det er glass nå. Infotavle. Fjerne kontorene, skal bli møterom. 

Randi kontakter teknisk ift bygging og Bjørn L ift møterom-utstyr (NB, Norsk helsenett) for å 

be om priser. 

• Kantina 

Skal oppgraderes. Gjelder kantina der den er nå samt møterommet (som skal åpnes når 

første pkt er innfridd) 

->Nye møbler, evt maling, flyttbare ting 

Randi undersøker ift anbud og innhenter forslag til løsninger (skisser + kostnadsoverslag), 

som tas inn i prosjektet for Tjønnmosenteret. 

• Badet 

Kan dette brukes som kjølerom på noe vis? Randi hører med teknisk 

 

Ellers: 

Informasjonsskjerm for publikum ved inngangen 

På sikt: Infoskjerm for ansatte på hvert vaktrom, inkl Enan 

Behov for samtalerom, felles for Institusjonstjenesten og Hjemmetjenesten. Mulige plasseringer 

diskutert. Ingen konklusjon, annet enn at vi bør ha det. 

Behov for flere møterom, også med møterom-utstyr. Man må se på muligheter for flerbruk/sambruk 

på ulike rom på Tjønnmosenteret og i Kongsheim. 

 

 

 

Ref: Randi 

 


